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Zomerse inspiratiebron

E
lk jaar weer kijk ik uit naar het moment waarop we bekend mogen maken wie 
de Alumnus van het Jaar is geworden. En ook dit jaar ben ik weer trots op onze 
keuze: Laurien Meuter, alumna Economie en Corporate Finance en oprichter 
van Tiny Miracles. Haar foto prijkt dan ook zeer terecht op de voorzijde van deze 

Broerstraat 5. 

Als kind uit het Gooi, student in Groningen en bankier bij ABN Amro in Amsterdam 
leidde ze een zorgeloos leven totdat ze na levensveranderende ontmoetingen de switch 
maakte van een baan op de Zuidas naar een bestaan gericht op de Indiase sloppen- 
wijken. Ze richtte Tiny Miracles op, en wisselt inmiddels ze haar leven in Amsterdam af 
met haar werk in Mumbai. Hierover vertelt ze uitgebreid in het interview in dit nummer.. 
Wat mij zo trof in haar verhaal, is de energie die ze uitstraalt en de manier waarop ze 
mensen inspireert met haar idealen en ervaringen. Laurien is het type dat de mouwen 
opstroopt en echt verschil maakt in het leven van de allerarmsten. Met haar werk draagt 
ze bij aan de bestrijding van armoede door mensen werk en educatie te geven en hun 
kinderen de kans te geven naar school te gaan en zich te ontwikkelen. Ze kijkt daarbij 
naar de hele gemeenschap.

Met haar werk draagt ze ook concreet bij aan de zeventien duurzame ontwikkelings- 
doelen die de Verenigde Naties heeft opgesteld. Wij hebben het nieuwe Strategische 
Plan voor de RUG afgesproken dat wij zelf ook meer aandacht willen besteden aan deze 
doelen. We gaan interdisciplinaire schools oprichten waar we studenten confronteren  
met grote maatschappelijke thema’s en in aanraking kunnen brengen met sociaal 
ondernemerschap. Zodat zij net als Laurien de wereld een beetje beter kunnen maken. 
Daar past de keuze van haar als Alumnus van het Jaar uitstekend bij. 
Naast Laurien hebben we natuurlijk meer alumni die elkaar en onze studenten kunnen 
inspireren met hun verhalen. Nu we inmiddels gewend zijn aan onlinebijeenkomsten, 
kan ik me voorstellen dat we komend jaar vaker een sessie organiseren waarbij alumni 
het verhaal over hun leven en werk met de RUG-gemeenschap delen. Het handige is dat 
ze daarvoor dan niet naar Groningen hoeven te komen, waardoor dit soort sessies veel 
laagdrempeliger worden. Zo kunnen we ook onze eredoctoren en emeritus hoogleraren 
wat vaker vragen om een online gastcollege te verzorgen. Ik weet zeker dat we daar  
allemaal veel plezier aan kunnen beleven. Sowieso, een vrouw als Laurien is natuurlijk 
een fantastisch rolmodel. En ik denk dat dat voor veel meer alumni geldt. 

Ondertussen is de zomervakantie aangebroken en kunnen we na dit coronajaar wel wat 
inspiratie gebruiken. Ik wens jullie dan ook allemaal een mooie zomer toe. 

Cisca Wijmenga
rector magnificus  
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Meuter geeft een voorbeeld: ‘Afgelopen 
november, het was in dezelfde week dat we 
een hele grote order hadden binnengekre-
gen, werd ik gebeld. In een van de communi-
ties was iets heftigs gebeurd met een meisje, 
waarop haar moeder aangifte wilde doen. 
Toen een aantal mannen de moeder op weg 
naar het politiebureau in elkaar sloegen, 
kwamen de vrouwen van die gemeenschap 
in opstand. Ze hebben drie van de vijf man-
nen van de communityraad afgezet en zijn 
er zelf ingestapt. Daar is nu een beweging 
ontstaan dat er overal evenveel vrouwen als 
mannen in die raden vertegenwoordigd moe-
ten zijn. Dat zo’n maatschappelijke struc-
tuur gaat veranderen, waardoor duizend 
mensen een ander leven krijgen, en dat Tiny 
Miracles daar een onzichtbare katalysator 
van is geweest… Omdat ze bij ons werken en 
zich met elkaar goed voelen, sterk genoeg om 
te zeggen “dit pikken we niet langer”.’ 

Groot bedrijf
‘Dat is echt duurzame verandering. Niet geld 
aan een goed doel geven omdat je je als 
bedrijf toch schuldig voelt over je hang naar 
meer voor minder, over hoe jij met de pro- 
ductieketen omgaat. Maar echt ergens voor 
gaan staan, de root causes aanpakken, op een 
holistische manier. Daarom vind ik het hoop-
gevend dat onze generatie er anders over is 
gaan nadenken. Dat bijvoorbeeld Dolf van 
den Brink, ook RUG-alumnus en nu CEO van 
Heineken, zegt: “Dit is business as usual”. 
De tijd dat de Paul Polmans van deze wereld 
op de bühne moesten gaan staan is voorbij, 
wij moeten het nu gewoon doen. Je kunt echt 
problemen oplossen, juist als groot bedrijf! 
Of het mijn ambitie is om een groot bedrijf te 
hebben? Nee joh, ik moet er niet aan denken! 
Op dit moment heb ik vanuit Nederland de 
dagelijkse leiding, maar die wil ik binnen-
kort overdragen. Ik wil ons model opscha-
len in India, samenwerkingen met nieuwe  
bedrijven aangaan. Ik wil laten zien dat 
iedereen met zijn aankopen kan bijdragen 
aan een betere wereld. Als Alumnus van 
het Jaar hoop ik mensen te laten zien dat je 
met kleine stapjes echt een verschil kunt 
maken. Inspire others to do the same, dat 
is mijn missie. You’re big enough to make a 
difference!’


